

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, NOVEMBER 19, 2013**

**Community Conference Room, City Hall
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

- 1. CALL TO ORDER** – Vice Chair Valentina Matiji called the meeting to order at 7:05 P.M.
- 2. Valentina Matiji** led the Pledge of Allegiance
- 3. Roll Call** – Board Members present: Andrey Pronin, Raisa Aguf, Larisa Danilova, Vika Safrigina, Yefim Stolyarsky, Valentina Matiji, Maria Shtabskaya and Lyubov Levitan

Diana Volman was absent.
- 4. Approval of Agenda:** Andrey Pronin made a motion to approve agenda, seconded by Luybov Levitan.
- 5. Approval of Minutes of the meeting of May 21, 2013** Maria Shtabskaya made a motion to approve, seconded by Raisa Aguf.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

Elizabeth Savage, Human Services and Rent Stabilization Director, spoke about the upcoming seminar on housing in Russian Language, Elizabeth also answered questions

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Andrey Pronin spoke about the International Competition for young performers organized by the Unity in Diversity Arts Foundation

Raisa Aguf thanked the city for the Grand Piano in Fiesta Hall, Raisa also praised the City of West Hollywood for everything it does for the residents and community.

8. NEW BUSINESS

8.A. JOINT MEETING WITH LESBIAN AND GAY ADVISORY BOARD (LGAB) AND TRANSGENDER ADVISORY BOARD (TAB)

Valentina Matiji spoke about attending the LGAB meeting and

Elizabeth Savage asked the board about their issues of concern regarding the relationship with either community.

Valentina Matiji spoke about her approach to the issues of concern regarding LGBT community in Russia.

Maria Shtabskaya said that members of the Russian Advisory Board are very open-minded and supportive of the community regardless of their sexual orientation. Maria spoke about the events that were co-sponsored by the Russian Advisory Board in collaboration with the Gay and Lesbian Center.

Andrey Pronin said that the board has no influence in Russia and the only thing the board members can do is to find topics for mutual discussion and education. Andrey also pointed out that the mutual events could build the bridge between two communities: such as art exhibits and other cultural events.

Maria Shtabskaya spoke about the Russian Cultural Festival and LGBT participation in it.

Elizabeth Savage suggested that the boards meet for their joint meeting and share personal stories about their identity and culture.

9. UNFINISHED BUSINESS

9.A. RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS RECEPTION

Maria Shtabskaya distributed written proposal from one of the companies that would like to enter into the contract with the City of West Hollywood and put the Russian Cultural festival together.

Andrey Pronin suggested that the board invites the person to the next meeting
Maria Shtabskaya spoke about other companies that might want to participate.

Andrey Pronin spoke about the children's concert.

Elizabeth Savage suggested that the board looks into existing businesses that participate in the City of West Hollywood's Farmer's market and other events.

Andrey Pronin spoke about the need to invite good event planners and creation of the sponsorship package

9.B. COMMUNITY EDUCATION PROGRAM IN CONJUNCTION WITH WEST HOLLYWOOD CHAMBER OF COMMERCE

Luybov Levitan spoke about a seminar for the Russian speaking community on applying for schools and colleges

10. ITEMS FROM STAFF

Tatiana Rodzinek spoke about Survivor Mitzvah project and distributed flyers

11. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:30 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, December 17, 2013

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 17th DAY OF DECEMBER 2013.



CHAIRPERSON

ATTEST

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 19 НОЯБРЯ 2013 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ – Председатель совета Диана Вольман объявила заседание открытым в 7:05 вечера

2. Валентина Матиджи читала клятву верности

3. ПЕРЕКЛИЧКА – Члены Совета: Раиса Агуф, Лариса Данилова, Вика Сафрыгина, Ефим Столлярский, Валентина Матиджи, Любовь Левитан, Андрей Пронин, Мария Штабская Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Диана Вольман - отсутствовала.

4. ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ: Андрей Пронин предложила одобрить повестку дня, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.

5. ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ: Мария Штабская внесла предложение одобрить протокол заседания от 16 июля, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.

6. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Элизабет Сэвадж, Директор отдела общественных услуг и рент контроля, говорила о предстоящем семинаре, посвященном жилищным услугам в Западном Голливуде на русском языке, а также ответила на вопросы

7. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА

Андрей Пронин говорил о международном конкурсе молодых исполнителей, организованном фондом **Unity in Diversity Arts Foundation**

Раиса Агуф поблагодарила город за рояль в Фиеста Холле, Раиса также поблагодарила город Западный Голливуд за все, что он делает для жителей.

8. НОВЫЙ ПРОЕКТ

8.А. ОБЪЕДИНЕННОЕ ЗАСЕДАНИЕ СОВЕТОВ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ<ГЕЕВ И ЛЕСБИЯНОК И ТРАНСВЕСТИТОВ

Валентина Матиджи говорила о посещении заседания совета геев и лесбиянок. Элизабет Сэвадж спросила членов совета о проблемах, если они существуют, между общиной геев и лесбиянок и русскоязычной общиной.

Валентина Матиджи говорила о своем взгляде на проблемы, возникшие в общине геев и лесбиянок в России

Мария Штабская сказала, что члены совета очень открыто смотрят на отношения между этими общинами и поддерживают представителей общин, невзирая на принадлежность к той или иной сексуальной ориентации.

Андрей Пронин сказал, что совет не имеет никакого влияния на Россию и единственное, что могут сделать члены совета, это определить темы взаимного интереса для обсуждения и образования. Андрей также отметил, что совместные мероприятия, такие как выставки и другие культурные события, смогут объединить представителей различных общин

Мария Штабская говорила о фестивале русской культуры и участии геев и лесбиянок в мероприятии
Элизабет Сэвадж предложила организовать объединенное заседание советов и поделиться личными историями о своем происхождении и культуре.

9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

9.А. ФЕСТИВАЛЬ РУССКИЙ СТИЛЬ И ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ

Мария Штабская раздала распечатанные предложения одной из компаний по организации фестиваля

Андрей Пронин предложил пригласить представителя компании на следующее заседание

Мария Штабская говорила о компаниях, которые могут принять участие в организации фестиваля.

Андрей Пронин говорил о детском концерте

Элизабет Сэвадж предложила, чтобы совет привлек местные бизнесы к участию в фестивале, а также те, которые участвуют в фермерском рынке.

Андрей Пронин говорил о необходимости пригласить хороших организаторов мероприятий и подготовить спонсорский пакет

9.В.ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ ПРОГРАММЫ СОВМЕСТНО С ТОРГОВОЙ ПАЛАТОЙ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА

Любовь Левитан говорила о семинаре для русскоязычных родителей о выборе школ для детей

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Татьяна Родзинек говорила о проекте помощи пережившим холокост в восточной Европе (Survivor Mitzvah project)

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8.30 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 17 декабря 2013 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 17 ДЕКАБРЯ 2013 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА